
اخبارخبر كوتاه
افشاگری فرهاد مجیدی علیه استیلی، ساکت و محمدی

می خواستند خودشان همه کاره باشند!

عابدینی: بدون فدراسیون فوتبال بهتری داریم!

هفته گذشته بود که فرهاد مجیدی با انتشار 
از  کرد  اعلام  خود  شخصی  صفحه  در  پست  یک 
است.  کرده  استعفا  ایران  امید  فوتبال  تیم  هدایت 
نهایت  در  استعفا،  این  از  بعد  فوتبال  فدراسیون 
حمید استیلی را به عنوان سرمربی این تیم انتخاب 

کرد.
مجیدی پس از این اقدام فدراسیون و انتصاب 
های  صحبت  امیدها،  سرمربی  عنوان  به  استیلی 
تکان دهنده ای در خصوص دلایل استعفایش کرد 
که در این صحبت ها به شدت مسئولان فدراسیون 

را به باد انتقاد گرفت. 
دستیاران تحمیلی را قبول نکردم

گفت:  امید  فوتبال  تیم  مستعفی  سرمربی 
می خواستم یک مربی بدنساز و یک مربی تمرین 
دهنده اسپانیایی برای تیم امید بیاورم. آنها مربیان 
نمی  یکسال  از  کمتر  قرارداد  و  بودند  ای  حرفه 
بستند و این در حالی بود که فدراسیون با قرارداد 
یک ساله آنها مخالفت کرد. یک روز محصص به من 
درخواست جلسه داد و وقتی برای جلسه رفتم به 
من گفت اگر می خواهی به المپیک صعود کنی باید 
فریدون معینی را به عنوان دستیار انتخاب کنی.من 
گفتم که باید روی این موضوع فکر کنم و بعدا به 
شما جواب می دهم. اما در نهایت این پیشنهاد را 
نپذیرفتم. بعد از آن که معینی را به عنوان دستیار 
قبول نکردم، اکبر محمدی در جلسه ای که داشتیم 
انتخاب  به عنوان دستیار  را  به من گفت محصص 
اما  باید فکر کنم،  ایشان هم گفتم  کن که من به 
این پیشنهاد را هم قبول نکردم. بگذریم از این که 
عنوان  به  را  فر  امامی  علیرضا  من  به  هم  ساکت 

دستیار معرفی کرد و من ایشان را رد کردم.
نمی دانستم استیلی مدیر فنی است!

فدراسیون  در  را  پستها  این  دانم  نمی  من 
که  شود  می  چطور  کند؟  می  تعریف  کسی  چه 
سرپرست خودش مدیر فنی می شود؟ حالا مدیر 
فنی می شود به کنار. چطور یک مدیر فنی لباس 
ورزشی می پوشد و وسط زمین می آید و مستقیم 
در تمرین دخالت می کند. قبل از این که مسئولت 
سرمربیگری تیم امید را بپذیرم اصلا نمی دانستم 
استیلی مدیر فنی هم هست. این موضوع را بعد از 
بازی اول تیم امید مقابل تیم بزرگسالان فهمیدم. 
آنجا استیلی برای بازیکنان صحبت کرد و برای من 
گفت  من  به  محمدی  اکبر  که  آمد  پیش  سئوال 

استیلی مدیر فنی است. 

چرا استیلی برنامه آنالیز می گذارد؟
حالا ایشان مدیر فنی هست به کنار. چرا برای 
خصوص  در  و  گذارند  می  آنالیز  جلسه  بازیکنان 
اصول دفاعی صحبت می کند. مگر استیلی می داند 
برنامه های دفاعی من چیست که جلسه می گذارد 

و برای بازیکنان از اصول دفاعی صحبت می کند؟
از کمیته فنی چه چیزی باید یاد بگیرم؟

به من می گویند جوان هستی و تجربه نداری. 
من از کمیته فنی چه چیزی باید یاد بگیرم؟ با چه 
رزومه ای در کمیته فنی هستند که من باید از آنها 
یاد بگیرم؟ بهترین رزومه ای که آقایان در کمیته 
فنی دارند دعوت به جوانان تهران است که آنجا هم 
ذخیره بودند.  به من می گویند برنامه هایت را به 
کمیته فنی بده. اصلا مگر کمیته فنی سواد این را 
برنامه های مرا بفهمد؟ منظورم دقیقا به  دارد که 
به جوانان  با رزومه دعوت  اکبر محمدی است که 

تهران در کمیته فنی هست.
با هزینه شخصی در اروپا کلاس رفتم

و  لندن گذراندم  را در  بهترین کلاس ها  من 
با هزینه شخصی در اسپانیا کار کردم. این کارها را 
شب  بگوید  من  به  استیلی  ایران  بیایم  که  نکردم 
قضیه  این  کن.  جمع  را  بازیکنان  موبایل  بازی 
افتاده  اتفاق  موبایل جمع کردن زمان کرانچار هم 
بود و باعث شد دو تا از بهترین بازیکنان تیم امید 
اخراج شوند. در این چند ماه که در تیم امید بودم 
که  سالی   ۲۰ در  که  دیدم  چشم  به  را  چیزهایی 

فوتبال بازی کردنم ندیدم.

چند نفر به یک نفر؟
که  هستند  نفر  چند  ها  این  دانم  نمی  من 
تنها  من  نفر؟  یک  به  نفر  چند  من؟  سر  ریختند 
هستم نه رسانه ای دارم و نه حتی با یک خبرنگار 
رابطه دارم. من به رسانه ها خط نمی دهم که علیه 
فردی بنویسند. به ازبکستان باختیم همه علیه من 
خبر  پرده چه  پشت  بدانند  که  این  بدون  نوشتند 
است. من حتی نمی توانستم بر اساس سلیقه خودم 

بازیکن به تیم ملی دعوت کنم.
نمی گذاشتند عارف آقاسی را دعوت کنم

یک روز دیدم استیلی یک لیست جلوی من 
دفاع  در  را  نورافکن  امید  نام  آن  در  که  گذاشت 
بازی  برای  ای  برنامه  من  گفتم  او  به  بود.  نوشته 
های  برنامه  و  ندارم  دفاع  در  نورافکن  به  دادن 
در  که  بازیکنی  دارم.  او  از  استفاده  برای  دیگری 
دعوت  توانستم  نمی  را  بود  نظرم  مد  دفاعی  خط 
کنم چون آقایان نمی خواستند. مثلا عارف آقاسی 
بازیکن تیم فولاد که در همه بازیهای این تیم بازی 
به من  نمی گذاشتند دعوت کنم. ساکت  را  کرده 
گفت او اردوی قبلی را ترک کرده و اجازه نمی دهم 
به اردوی جدید دعوت شود.  من خودم قبل از سفر 
به ازبکستان شخصا به ساکت زنگ زدم و از ایشان 
خواهی  عذر  بیاید  بازیکن  این  که  کردم  خواهش 
کند و دعوت شود و ساکت گفت هرگز. اما بعد از 

استعفای من این بازیکن به تیم ملی دعوت شد.
استیلی لیست داده بود!

دو هفته از لیگ گذشته بود و من بازی ها را 

دیده بودم. نام دو بازیکن را دادم. از فدراسیون به 
من گفتند اینها را نمی توانید به ازبکستان ببرید. 
دلیلش را پرسیدم. گفتند چون برای آنها ویزا صادر 
پرسیدم  گرفتیم.  قبلی  لیست  روی  را  ویزا  نشده. 
استیلی  که  لیستی  گفتند  چیست؟  قبلی  لیست 

داده.
به حرمت بازیکنان استعفا دادم

اینها با من که مربی جوانی بودم این برخورد 
را کردند و خواهش می کنم با مربیان بعدی چنین 
کاری نکنند. اگر همه رسانه های دنیا هم علیه من 
برایم اهمیت ندارد و اصول خودم را زیر  بنویسند 
پا نمی گذارم. اگر من هم زیر بار حرف آقایان می 
رفتم و دستیارانی که پیشنهاد دادند را انتخاب می 
تجربه  بی  و  جوان  مربی  آنها  نظر  از  امروز  کردم، 
ای نبودم. امروز می گفتند فرهاد مجیدی بهترین 
است. اگر می پذیرفتم محصص و معینی و امامی 
فر دستیارم باشند امروز ناچار به استعفا نبودم. اما 

اصولم را زیر پا گذاشته بودم.
استیلی  مورد  در  المپیک  کمیته  از  چرا 

مصاحبه نمی کنند؟
از  سعیدی  آقای  شدم  سرمربی  من  که  روزی 
کمیته المپیک ساعت ۷ صبح مصاحبه کرد و گفت از 
انتخاب مجیدی خبر نداریم. آیا از انتخاب استیلی خبر 
دارند؟ چرا امروز مصاحبه نمی کنند. اما اصل حرف 
من چیز دیگری است. آقایانی که علیه سرمربی تیم 
امید مصاحبه می کنید یکبار شده بازی های امید را 
از نزدیک ببینید؟ می دانید بعضی از زمین هایی که 
امید ها روی آن بازی می کنن موکت مستهلک است 
و بعضا داور سوت می زند تا بازی قطع شود و موکت 

زیر پای بازیکنان را صاف کنند؟
سرمربی  لیست  در  بردن  دست  نظارت  اگر 

است پس من عذرخواهی می کنم!
ترین  اصلی  از  یکی  که  دارد  اصولی  فوتبال 
اصول آن این است که اگر یک مربی را انتخاب می 
کنند به تصمیم او احترام بگذارند. نه این که در کار 
مربی دخالت مستقیم کنند. استیلی می گوید من 
وسط  که  است  این  نظارت  اگر  کردم.  می  نظارت 
بازی بدون اطلاع مربی بازیکن از روی نیمکت بلند 
که  است  این  نظارت  اگر  کردن،  گرم  برای  کنند 
تا  کنند  قطع  را  تمرین  بزنند  سوت  تمرین  وسط 
است که  این  نظارت  اگر  کنند،  بازیکن صحبت  با 
در لیست  انتخابی سرمربی دست ببرند، پس من 

اشتباه می کنم و از همه عذر می خواهم.

عضو پیشین هیئت رئیسه سازمان لیگ معتقد است که تصمیمات 
فدراسیون نشین ها  اگر  و  زده  ضربه  رشته  این  به  فوتبال  فدراسیون 

تصمیم نگیرند، کارها بهتر پیش می رود.
امیرعابدینی در گفت وگو با برنامه »تهران ورزشی« رادیو تهران، 
انتخاب  و  مجیدی  برکناری  امید،  فوتبال  تیم  اتفاقات  خصوص  در 
حمید استیلی به عنوان سرمربی تیم فوتبال امید، گفت: من از شما 
تعجب می کنم که با چرا سوال می کنید. مگر می شود در فوتبال ما چرا 
وجود نداشته باشد. من خیلی خوشحال بودم که فرهاد مجیدی در 
کنار حمید استیلی فعالیت می کند و بقیه عزیزان هم کمک می کردند 
با همین  بود. آینده فوتبال ما هم  و گروه کاری خوبی شکل گرفته 
جوانان شکل می گیرد. محبوبیت این دو بزرگوار در تیم های خودشان 
باعث می شد یک پشتوانه مردمی خوبی به دنبال تیم امید باشد اما 

یک باره همه چیز به هم خورد.
رئیس پیشین کمیته اقتصادی فدراسیون فوتبال ادامه داد: فرهاد 
مجیدی آدم باهوشی است و می دانست چه می کند. اگر قرار بود در این 
راه موانع نداشته باشیم که 4۰ سال پشت المپیک نمی ماندیم. ما مربیان 
بزرگی در تیم امید داشتیم از حسن حبیبی گرفته تا سایر افراد، ولی موفق 
نشده اند.  همیشه با تیم های امید مشکل داریم و دلمان می خواهد یارهای 
غارمان کنار این تیم باشند و بعضی مسائل را دیکته می کنیم. من خیلی 

غصه خوردم که مجیدی از تیم امید جدا شد. 

عابدینی در خصوص این موضوع که گفته شد انتخاب مجیدی به 
عنوان سرمربی تیم امید اشتباه بود، تصریح کرد: من اعتقاد دارم وقتی 
کاری شکل گرفت باید آن کار را انجام دهیم. اینکه در ابتدا یک تصمیم 
اشتباه گرفتیم، با برداشتن مجیدی اشتباه دوم را انجام دادیم. فدراسیون 
فوتبال تصمیم نگیرد، فوتبال بهتر شکل می گیرد. تصمیم غلط کار را غلط 
پیش می برد. ما برای المپیک بضاعت داریم و بضاعت را در قالب فرصت 

قرار می دهیم و فرصت را می سوزانیم و الان هم باید حمایت کنند.
کرد:  خاطرنشان  فنی  کمیته  تصمیمات  خصوص  در  عابدینی 
این  را می فهمند و در  فوتبال  افرادی هستند که  محصص و معینی 
بخش دانش و علم دارند. اگر آدم هایی در این کلاس به عابدینی که 
سن و سالش از آنها بیشتر است بگویند که این کار را انجام دهد من 
گوش می کنم اما اگر به من بگویند که چه کسی کنارم باشد قبول 
نمی کنم. فرهاد مجیدی حق داشته که معترض باشد. من قبول ندارم 
که محصص و معینی و ... این کار را انجام داده اند. این کار از جای 
دیگری دیکته شده و محصص حرف افراد دیگری را گفته است. تاج 
سیاست گذاری های کلان را که انجام می دهد به کارهای دیگر کاری 
ندارد اما ادامه کار را به سیستم و جریان فکری  واگذار می کند. ساکت 
ادامه کار را برعهده دارد. من لمس کرده ام که ساکت برای هر جایی 

که نام و نان داشته باشد، برنامه دارد. 
عضو هیئت رئیسه پیشین فدراسیون فوتبال در خصوص پاسخگو 

نبودن فدراسیون فوتبال با ذکر یک خاطره گفت: این موضوع به تاج 
برمی گردد و به ساکت ربطی ندارد. خساست تاج معروف است. این 
موضوع در رفتار، کلام و همه چیز او وجود دارد. این تفکر امنیتی که 
او در فدراسیون فوتبال ایجاد کرده غلط است. خانواده فوتبال خانواده 
باز و رفیقی است. فوتبال عشق بوده و به خاطر رفاقت و صداقت و 
همه چیز باز و مشخص است. فوتبال پیچیدگی ندارد و شفاف است 
و نیاییم آن را پیچیده و چند لایه  کنیم. فوتبال اگر یک رو باشد با 
خبرنگار صحبت می کنند و هیچ پرهیزی نداریم خبرنگاران چه چیزی 

را مطلع می شوند.

دیاباته از یکشنبه در تمرین استقلال
این  تمرین  در  استقلال  مالی  اهل  مهاجم 

تیم شرکت می کند.
شیخ دیاباته در بازی با نفت مسجدسلیمان 
در هفته سوم لیگ برتر دنده اش شکست و در 
شرکت  استقلال  تمرین  در  نتوانسته  مدت  این 

کند.
با این حال دیاباته برای پشت سر گذاشتن 
تعطیلات هم اکنون به کشورش سفر کرده است 
با  را  خود  تمرین  یکشنبه  روز  از  است  قرار  و 

استقلال شروع کند.
با این شرایط دیاباته می تواند در بازی برابر 
استقلال  برای  برتر  لیگ  هفتم  هفته  در  سایپا 
بازی کند مگر اینکه استراماچونی تصمیم بگیرد 
تیمش  ترکیب  را در  بازیکن  این  به دلایل فنی 

قرار ندهد.

آراء جدیدکمیته انضباطی؛
 خطیبی و نصرتی محروم شدند

به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
دیدار تیم های ماشین سازی تبریز و پرسپولیس 
برگزار  حذفی  جام  های  رقابت  سری  از  تهران 
تبریز  سازی  ماشین  تیم  تماشاگران  سوی  از  و 
بازیکن  به  اهانت  اشیا،  پرتاب  بر  تخلفاتی مبنی 
تیم  داد.  رخ  بازی  داور  به  فحاشی  و  حریف 
میلیون   ۲۰۰ پرداخت  به  تبریز  سازی  ماشین 
ریال جریمه نقدی محکوم شده است. ) این رای 
قابل تجدید نظر است( بهزاد بشتایم، مربی تیم 
ماشین سازی تبریز به دلیل اعتراض مکرر و ورود 
به  اخراجش شد،  به  به زمین مسابقه که منجر 
توبیخ کتبی و پرداخت 5۰ میلیون ریال جریمه 
نقدی محکوم شد. رسول خطیبی، سرمربی تیم 
ماشین سازی تبریز به دلیل اعتراض مکرر ورود 
به زمین، فحاشی و تهدید داوران منجر به اخراج 
وی شد، به یک جلسه محرومیت از همراهی تیم 
خود و پرداخت۲۰۰ میلیون ریال جریمه نقدی 
محکوم شد. این رای از حیث جریمه نقدی قابل 

تجدید نظر و از حیث محرومیت قطعی است.
*تیم خیبر خرم آباد به دلیل پرتاب بطری 
آب و ورود به داخل زمین در دیدار برابر سپاهان 
جریمه  ریال  میلیون   1۰۰ پرداخت  به  اصفهان 

نقدی محکوم شد.
و  شیراز  قشقایی  های  تیم  *مسابقه 
صنعت نفت آبادان برگزار و از سوی تماشاگران 
فحاشی  بر  مبنی  تخلفاتی  شیراز  قشقایی  تیم 
به  تیم  این  داد.  رخ  مسابقه  داور  به  تماشاگران 
پرداخت 1۰۰ میلون ریال جریمه نقدی محکوم 
قشقایی  باشگاه  مدیره  هیات  عضو  فرجی،  شد. 
نیز به دلیل توهین و فحاشی به داور مسابقه یک 
جلسه از همراهی تیم خود محروم شد و باید 5۰ 

میلیون ریال جریمه نقدی پرداخت کند.
تخلف  دلیل  به  مازندران  نساجی  *تیم 
تماشاگرانش مبنی بر فحاشی به ناظر فدراسیون 
 1۰۰ باید  مشهد  خودرو  شهر  برابر  دیدار  در 

میلیون ریال جریمه نقدی پرداخت کند.
استقلال  و  ریحان  گل  تیم های  *دیدار 
تهران برگزار و از سوی محمد نصرتی، سرمربی 
گل ریحان تخلفاتی مبنی بر فحاشی به داور که 
منجر به اخراج وی شد مرتکب شد، نصرتی به 
یک جلسه محرومیت از همراهی تیم و پرداخت 
5۰ میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد.) این 

رای قابل تجدید نظر است(
حسین خانبان، آنالیزور تیم گل ریحان به 
دلیل فحاشی به داور که منجر به اخراجش شد 
به دو جلسه از همراهی تیم خود و پرداخت 1۰ 
میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد.) این رای 
قابل تجدید نظر است( محمدرضا فلاح، تدارکات 
تیم گل ریحان نیز به خاطر فحاشی و هل دادن 
به  اخراجش شد، وی  به  داور مسابقه که منجر 
سه جلسه محرومیت از همراهی تیم و پرداخت 
5۰ میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد. )این 
به  ریحان  تیم گل  است(  نظر  تجدید  قابل  رای 
دلیل داشتن ۷ بازیکن اخطاری باید 4۰ میلیون 
ریال جریمه نقدی پرداخت کند.) این رای قطعی 

است(

در لیگ برتر تکواندو تیم بدهکار نداریم
تکواندو:  فدراسیون  لیگ  سازمان  رئیس 
حضور  اجازه  است  شده  تصویب  که  قوانینی  با 

تیم های بدهکار را در لیگ برتر امسال ندادیم
با  اختصاصی  گفتگوی  در  تمجید  محسن 
خبرنگار خبرگزاری صدا و سیما در خصوص آغاز 
لیگ برتر تکواندو گفت: خوشبختانه امسال لیگ 
به سال های گذشته داریم، چون  پرباری نسبت 
مسابقات از لحاظ کیفی و کمی بالا رفته است، 
که  می کنند  استفاده  بهتری  بازیکنان  از  تیم ها 

نشان دهنده رشد تکواندو کشور است.
نزدیک  بسیار  مسابقات  نتایج  افزود:  وی 
سرمایه  بزرگسالان  بخش  در  تیم ها  و  است 
اند، در واقع تیمی در لیگ  گذاری خوبی کرده 

نداریم که زنگ تفریح حریفان باشد.
به  تکواندو  فدراسیون  لیگ  سازمان  رئیس 
قوانین  و  تیم  چند  در  ملی پوشان  شدن  پخش 
مصوب آیین نامه این سازمان اشاره کرد و گفت: 
تیم های  وارد  باید  سرباز  تکواندوکاران  برخی 
دانشجو  تکواندوکاران  برخی  و  می شدند  نظامی 
هم عضو تیم دانشگاه آزاد هستند، همین موضوع 
باعث پراکندگی ملی پوشان در تیم های مختلف 
شده  تنظیم  طوری  قرارداد ها  درضمن  می شود، 
است که هیچ باشگاهی نباید بدهکار باشد و برای 

لیگ امسال هم ما معترض نداریم.
تکواندوکاران  حضور  خصوص  در  وی 
از  خیلی  افزود:  ایران  برتر  لیگ  در  افغانستانی 
کشورمان  مربیان  زیرنظر  ایران  مقیم  افغان های 
برتر  لیگ  در  امسال  که  تیمی  و  می کنند  کار 
حضور دارد، به نوعی تیم ملی افغانستان است و 
هفته گذشته هم مسابقه انتخابی در کابل برگزار 

کردند.
از  یکی  ایران  برتر  لیگ  گفت:  تمجید 
تیم های  و  است  جهانی  لیگ های  معتبرترین 
نداریم  انتظار  دارند،  حضور  مسابقات  در  خوبی 
تیم کانون مهاجران در بین چهار تیم اول جدول 
که  است  خوبی  تیم  اما  بگیرد،  قرار  بندی  رده 

حرف های زیادی برای گفتن دارد.

طالبی: »شانس« تنها عامل صعود تیم 
امید به المپیک است

ایران  فوتبال  ملی  تیم  پیشین  سرمربی 
به  به هیچ وجه  امید  تیم  گفت: نمی توان گفت 
المپیک نمی رود اما خودمان می دانیم که اگر به 
المپیک ۲۰۲۰ صعود کنیم، شانسی خواهد بود.

فوتبال  تیم  وضعیت  درباره  طالبی  جلال 
امید ایران عنوان کرد: متاسفانه چند سال است 
برنامه  و  نیست  مشخص  امید  تیم  تکلیف  که 
است.  نداشته  وجود  تیم  این  برای  هدفمندی 
وجود  امید  تیم  برای  مشکلات  این  همیشه 
داشته, حتی یک بار می خواستند تیم را به یک 
نفر اجاره دهند تا او برای تیم مربی انتخاب کند 

و خرج و مخارج تیم را بپردازد!
انتخاب  به  راجع  ایران  فوتبال  پیشکسوت 
تیم  جدید  سرمربی  عنوان  به  استیلی  حمید 
امید, خاطرنشان کرد: استیلی بازیکن ملی بوده 
و تجربه بالایی دارد و می تواند به تیم امید کمک 
کند اما مسائلی پیش آمده که باعث عدم ثبات 
در تیم شده و اخلاق ورزشی را تحت الشعاع قرار 
و  هستند  سرگردان  امید  بازیکنان  است.  داده 
نمی دانند که باید با چه کسی و به چه شیوه ای 
کار کنند. این بی ثباتی مدیریتی و فنی در تیم 
دارد.  نگرانی  جای  این  و  داده  نشان  را  خودش 
به  یابد,  بهبود  وضعیت  مدت  این  در  امیدوارم 
آمد  و  رفت  و  تغییرات  دیگر شاهد  اینکه  شرط 

نباشیم.
طالبی در پاسخ به این سؤال که آیا تیم امید 
با این وضعیت شانسی برای راهیابی به المپیک 
دارد, به تسنیم گفت: شانس همیشه در زندگی 
وجود دارد و نمی توان گفت که تیم امید به هیچ 
وجه به المپیک نمی رود اما خودمان می دانیم که 
اتفاق رخ  المپیک هم برویم شانسی این  اگر به 
داده است. اول باید با شانس از گروه مان صعود 
بالا  را  بتوانیم خود  با شانس  از آن  بعد  و  کنیم 
می رسند  المپیک  به  تیم   3 فقط  بکشیم, چون 
از شانس مگر  به غیر  و کار خیلی دشوار است. 
که  داشته ایم  المپیک  برای  هدفمندی  برنامه 
در  حضور  دنبال  به  برنامه  آن  با  الان  بخواهیم 
نبوده ایم چطور  آینده نگر  وقتی  باشیم؟  المپیک 

می خواهیم المپیک برویم؟!

دروازه بان سابق پاس در تیم امید
تیم  سابق  بان  دروازه  اسبویی  حاج  رضا 
پایه  فوتبال پاس که سابقه حضور در رده های 
ملی فوتبال ایران را دارد ، بعد از جدایی مربی 
دروازه بان های تیم امید به کادرحمید استیلی 
عنوان  به  حبیبی  محمد  او  از  پیش  شد.  اضافه 
مربی دروازه بان های تیم امید فعالیت می کرد. 
به  ویلموتس  توسط  حبیبی  اما  قبل  روز  چند 
عنوان مربی دروازه بان های تیم ملی بزرگسالان 
مشغول کار شد و از همین رو رضا حاج اسبویی 
دروازه بان سابق تیم های پاس و صبا به عنوان 
مربی دروازه بان ها در اولین تمرین تیم امید با 

سرمربیگری حمید استیلی حضور پیدا کرد.

جهانبخش به لیگ هلند برمی گردد
که  شد  مدعی  هلند  »ساکرنیوز«  سایت 
این  لیگ  به  جهانبخش  بازگشت  از  خبرهایی 
است   در شرایطی  این  است.  مطرح شده  کشور 
که پی اس وی  آیندهوون با این مهاجم در فصل 
نقل و انتقالات در ارتباط بود اما برایتون به امید 
او به این باشگاه  انتقال  از  درخشش جهانبخش 
هلندی جلوگیری کرد. آقای گل سابق اردیویسه 
در لیست اخیر مارک ویلموتس در عین تعجب 
بارزی  دلایل  از  یکی  شاید  این  و  ندارد  جایی 
باشد که او می خواهد به لیگی برگردد که اوج 

فوتبالش را در آن سپری کرده بود.
انتشار  با  سایت  این  گزارش  این  پایان  در 
توییتی ازیک خبرنگار ایرانی به این مطلب پایان 
روزهای  حاضر  حال  در  جهانبخش  است.  داه 
خوبی را در انگلیس سپری نمی کند و اگر نتواند 
به زودی تغییری در عملکردش در برایتون ایجاد 
کند می تواند در نقل و انتقالات ژانویه به عنوان 
بازیکن قرضی راهی یکی از تیم های لیگ هلند 

شود که در آن جا خواهان زیادی دارد.

استیلی: 
فقط به خاطر بازیکنان و ایران آمدم

حمید استیلی سرمربی تیم ملی امید ایران 
در خصوص گروه سخت تیم در انتخابی المپیک 
گفت: ما امیدوار هستیم اما در گروه سختی قرار 
کیفیت  و  توانایی  با  داریم  امید  ولی  گرفته ایم 
آن ها  بین  همدلی  تر  مهم  همه  از  و  بازیکنان 
بتوانیم در این 9۰ روز از لحاظ تاکتیکی با بچه 
ها کار کنیم و مسابقات تدارکاتی خوبی نیز برگزار 
کنیم. با شهر خودرو و بعد از آن با استرالیا بازی 
باید  فدراسیون  ولی  است  سختی  شرایط  داریم. 
وجود  به  را  لازم  هماهنگی  تا  کند  کمک  ما  به 
آوریم. این بازیکنان جوان هستند و احتیاج دارند 
که هماهنگ شوند. شاگردانم آینده فوتبال ایران 
در  حاضر  نفرات  خصوص  در  استیلی  هستند. 
اردوی قطر نیز گفت: 35 بازیکن در اردو هستیم 
و از همه لیگ بازیکن داریم. 95 درصد بازیکنان 
لیگ را دیده ایم و برای باقی بازیکنان که از قلم 
افتاده اند با مربیان در ارتباط هستیم تا حق کسی 
ضایع نشود. afc به ما نامه زده تا هفته آینده 5۰ 
بازیکن را معرفی کنیم و از این تعداد باید لیست 
۲3 نفره داشته باشیم. برابر قطر با 18 بازیکن و دو 
دروازه بان خواهیم رفت. باقی بازیکنان را به باشگاه 
ها تحویل می دهیم و مطمئن باشید تا لحظه آخر 

پیگیر وضعیت بدنی آن ها خواهیم بود.
استیلی در پایان گفت: اگر به عقب برگردیم 
ما  و همه سعی  داشته  یکسری مشکلات وجود 
نیاید.   بوجود  بازیکنان  برای  بوده حاشیه ای  این 
شب گذشته هم یکسری صحبت ها انجام شد که 
خیلی نمی خواهم این حرف ها را بشکافم چرا که 
هدف مان رفتن به جلو است. یکسری حرف  ها و 
مشکلاتی بود که نمی خواهم به آنها بپردازم اما 
من فقط به خاطر بازیکنان و اصرار کمیته فنی 
علاقه  اصلا  کوتاه  زمان  این  در  شدم.  سرمربی 
مخصوصا  شوم  وارد  مربیگری  بحث  در  نداشتم 
خاطر  به  اول  بود.  کوتاه  بسیار  هم  زمان  اینکه 

بازیکنان و بعد به خاطر مملکتم قبول کردم.

تراکتور و بردهای یک برصفر

آقا مصطفی در ایران جیب هایش را دوخت!
تراکتورِ دنیزلی متفاوت از پرسپولیس و پاس 
با هدایت این مربی عمل می کند؛ نه خبری از بازی 
های پر گل است و نه گل خورده؛ آیا او نسبت به 

قبل محتاط تر شده است؟
راس  در  دنیزلی  مصطفی  حضور  به  توجه  با 
کادرفنی تراکتور و حفظ ستاره های سال گذشته و 
اضافه شدن چند بازیکن مطرح می شد پیش بینی 
کرد که در لیگ نوزدهم تیم پرطرفدار آذربایجان 
حالا  است.  قهرمانی  مدعیان  ترین  اصلی  از  یکی 
تراکتور  ایم  گذرانده  را  برتر  لیگ  ششم  هفته  که 
بدون  و  کرده  کسب  امتیاز   14 خود  مسابقات  از 
محسوب  برتر  لیگ  صدرنشینان  از  یکی  شکست 

می شود.
نوزدهم  لیگ  تراکتور  درباره  توجه  قابل  نکته 
دریافت  گلی  هیچ  تاکنون  آنها  که  است  این 
بر  نتیجه یک  با  هایشان  پیروزی  و همه  نکرده اند 
صفر رقم خورده است. تیم تحت هدایت مصطفی 
دنیزلی مقابل پرسپولیس، گل گهر سیرجان، سایپا 
و پارس جنوبی به اقتصادی ترین شکل ممکن 3 
امتیاز را کسب کرده و دو تساوی این تیم هم مقابل 
نفت مسجدسلیمان و ذوب آهن هم بدون گل بوده 
تراکتور  های  بازی  در  خفیف  برد های  این  است. 
تعجب  باعث  که  البته  و  کرده  توجه  جلب  بسیار 

اهالی فوتبال هم شده است.
از  فوتبال  نزدیکان  و  طرفداران  که  ذهنیتی 

پرسپولیس  در  حضور  دوران  در  دنیزلی  مصطفی 
زیبا  های  بازی  انجام  دارند،  یاد  به  تهران  پاس  و 
امسال  نتایج  با  که  ای  مساله  است.  بوده  پرگل  و 
برای  تغییر  این  دلیل  و  است  تناقض  در  تراکتور 
شود  می  اینکه چطور  دارد.  سوال  ها جای  خیلی 
دنیزلی با آن تفکرات هجومی و بازی های پرگل در 
بازه زمانی ده سال قبل به بردهای خفیف و فقط 
نتیجه گرا بودن اکتفا کند؟ آیا تفکرات دنیزلی در 

فوتبال تغییر کرده؟ آیا او محتاط تر شده است؟
آن قدر حمله کنید تا گل نخورید!

از  تراکتور  تمرینات  در  که  مسائلی  از  یکی 
سوی دنیزلی بسیار مورد تاکید است، انجام حملات 
ترک  سرمربی  است.  حریفان  دروازه  روی  پرتعداد 
بازیکنان  برای  که  تمریناتی  بیشتر  باتجربه  و  تبار 
طراحی می کند، به پلن های این تیم در خط حمله 
برمی گردد. او با توجه به ستاره هایی که با شیوه 
بازی مختلف در اختیار دارد، می تواند سبک های 
دروازه  روی  را  هجومی  های  سیستم  از  متنوعی 
حریفان اجرا کند و در تمرینات نیز با توجه به شیوه 
بازی حریف روی تاکتیک مورد نظر کار می کند. 
به عبارت بهتر تفکرات هجومی دنیزلی از گذشته 
تا امروز از بین نرفته است. او تاکید ویژه ای روی 
جمله معروف »بهترین دفاع، حمله است« دارد و از 
بازیکنانش می خواهد بارها و بارها توپ را به سمت 
دروازه حریف ببرند و این خود بهترین شیوه برای 

این است که دروازه خودی بسته بماند. 
**فشار از دقیقه یک روی دروازه رقبا

خود  گذشته  های  بازی  در  چه  اگر  تراکتور 
بیشتر از یک گل به ثمر نرسانده اما در هر مسابقه 
موقعیت های گل پرتعدادی داشته است. به عنوان 
مثال در همین بازی گذشته با پارس جنوبی ستاره 
های تراکتور 18 شوت به سمت دروازه حریف زدند 
که فقط یکی از آنها تبدیل به گل شد و بقیه با بی 
مسابقات  تمام  در  رویه  این  رفت.  دست  از  دقتی 
گذشته تراکتور وجود داشته که از تفکرات هجومی 
دنیزلی نشات می گیرد. دنیزلی در تمام مسابقات 
به  حمله  خواهان  یک  دقیقه  از  خود  برتری  لیگ 
های  پیروزی  اگر  و  شده  حریفان  دروازه  سمت 
تراکتور را در این فصل بررسی کنیم می بینیم به 
غیر از گل گهر سیرجان در 3 برد دیگر گل برتری 
در نیمه نخست زده شده است. نیمه ای که تراکتور 
در همه مسابقات از آن بهره می گیرد و درست در 
زمانی که حریفان هنوز نتوانستند خود را در زمین 

پیدا کنند، ضربه خودش را می زند. 
**تاکتیک ویژه بعد از گلزنی

کم  اش  هجومی  تفکرات  از  قدر  هر  دنیزلی 
تجربه  سال ها  از  ناشی  که  ای  تجربه  با  اما  نشده 
است می داند که برد اقتصادی هم می تواند او را 
های  بازی  تمام  در  رو  این  از  برساند.  موفقیت  به 
تراکتور او هرگاه نیمه اول به گل رسیده، تاکتیک 

طبیعی  است.  داده  تغییر  دوم  نیمه  در  را  تیمش 
برای  بیشتری  توان  با  افتاده  تیمی که عقب  است 
فرصت  بهترین  آن وقت  و  کشد  می  جلو  جبران 
استفاده  تیم  آن  مدافعان  پشت  فضای  از  تا  است 
شود. دقیقا کاری که تراکتور بعد از رسیدن به گل 
در مسابقات انجام می دهد و با استفاده از سرعت 
بازیکنان خط حمله اش سعی می کند هم توپ را 
به کناره های زمین بیاورد و هم موقعیت گل ایجاد 
کند. در این حالت تیم های حریف هم به راحتی 

نمی توانند روی دروازه اش حمله کنند.
**با یک- هیچ هم می شود قهرمان شد

تاکید  بارها  خود  های  مصاحبه  در  دنیزلی 
کرده که کسب 3 امتیاز از هر چیزی برای او مهم 
تر است. این در حالی است که همواره در گذشته 
است  این  واقعیت  اما  زد  زیبا حرف می  فوتبال  از 
دوران  از  متفاوت  دنیزلی  برای  شرایط  امسال  که 
اول حضور  از روز  پرسپولیس و پاس تهران است. 
این مربی در تراکتور هواداران از او طلب قهرمانی 
این  بر  بارها  نیز  او  و خود  اند  کرده  برتر  لیگ  در 
موضوع تاکید کرده که تیمش به دنبال کسب جام 
است. از این رو طبیعی است که برد های اقتصادی 
هم بتواند دنیزلی را راضی کند، آن هم در شرایطی 
های  پلن  بازی  از  لحظه  هر  برای  اول  تیم  که 
مختلفی دارد و می تواند روند مسابقه را با توجه به 

داشتن ستاره های باکیفیت تغییر بدهد.

پیروانی: از فوتبالی كه تیم های پایه اش دست مربیان قمارباز است، چه انتظاری دارید؟
احتمال  دارد  اعتقاد  ایران  امید  فوتبال  تیم  پیشین  سرمربی 
صعود این تیم به المپیک ۲۰۲۰ توکیو کم است.غلامحسین پیروانی 
درخصوص کناره گیری فرهاد مجیدی از هدایت تیم فوتبال امید ایران 
به خبرنگار ورزشی خبرگزاری تسنیم گفت: نمی دانم او خودش استعفا 
داده  انجام  زیبایی  کار  کرده،  استعفا  اگر  دادند!  استعفایش  یا  کرده 
است. وقتی برخی باشگاه های ما تیم های پایه خود را به دست مربیان 
قمارباز می دهند که پیچ می اندازند و تیمشان را مربیگری می کنند، 

انتظار چه نتیجه ای در تیم های ملی پایه دارید؟
از  خودت  می گوید  مربی  به  باشگاه  کرد:  تصریح  وی 
دارید  توقع  حال  این  با  کن.  اداره  را  تیم  و  بگیر  پول  بازیکنان 
بازیکن  بهترین  نفر  یک  اگر  باشیم؟  داشته  خوبی  امید  تیم 
نکند،  پرداخت  مربیان  از  کدام  هیچ  به  پولی  اگر  اما  باشد  ایران 
این  با  هم  کسی  متأسفانه  داشت.  نخواهد  جایی  تیمی  هیچ  در 
داریم  انتظار  نمی کاریم،  بذری  وقتی  نمی کند.  برخورد  موضوع 

احتمالاً  اما  باشد،  موفق  استیلی  امیدوارم  کنیم؟  درو  چه چیزی 
می خورد. بن بست  به  هم  او 

پیروانی در پاسخ به این پرسش که آیا امیدهای ایران با استیلی 
می توانند طلسم صعود به المپیک را بشکنند یا خیر، خاطرنشان کرد: 
امیدوارم تیم امید به المپیک صعود کند، اما فکر نمی کنم این اتفاق 
نکاشته ایم،  بذری  اما وقتی  بد نمی خواهیم،  برای کسی  ما  رخ دهد. 

نباید انتظار درو کردن محصول خوبی داشته باشیم. 
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